
 

Programrådsmøte for historie   
 

Referat 
 

Dato: torsdag 23. februar  

Tid: kl. 13:00 – 15:00  

Sted: Niels Treschows hus, 424  
 

Tilstede: Programleder, representanter fra studieadministrasjonen, studentrepresentanter fra 

bachelor- og masterprogrammet i historie 

Orienteringssaker  
• Fagspesifikke digitale læringsmål  

o Hvert institutt skal kartlegge hva slags digitale læringsmål som er relevante 

for sitt fagfelt, etter visse kriterier. Instituttet skal gi tilbakemelding til fakultetet 

innen juni.  

• Organisering av undervisningsplanlegging i faggrupper 

o Vi ønsker å undersøke om det er mulig å organisere undervisningsgrupper. 

Formålet er å gi de faglige ansatte en arena hvor de kan delta i 

undervisningsplanleggingen. Faglige ansatte har stort sett vært positivt innstilt 

til dette forsøket. Studieadministrasjonen vil lage noen rammer for 

undervisningen, et anslag for hvor mange emner man ønsker. Studieteamet 

tar dette videre.  

• Stillingsplan  

o Flere ansettelsesprosesser til vitenskapelige stillinger på IAKH, blant annet: 

▪ To førsteamanuensisstillinger i middelalderhistorie med oppstart 

høsten 2023 og våren 2024. 

▪ En førsteamanuensisstilling i samtidshistorie har blitt besatt, men 

begynner ikke før i 2025 på grunn eksternt forskningsprosjekt. 

▪ En førsteamanuensisstilling i amerikansk historie, ansettelsesprosess 

i gang. 

▪ I tillegg er det planlagt å lyse ut to lektorater blir utlyst i tillegg til dette: 

Et treårig vikariat i samtidshistorie og et ettårig vikariat i tidlig nytids 

historie, med mulighet for forlengelse. Må godkjennes formelt av 

styret. 

▪ Studentene oppfordres til å delta på prøveforelesninger. Dette blir 

annonsert under arrangementer på nettsiden eller på e-post. 

• Læringsassistenter - veien videre  

o IAKH har siden 2019 ansatt 15-20 læringsassistenter i året, som har fasilitert 

for studenter på 1000-nivå. Studieadministrasjonen anser dette som vellykket 

både for bachelor- og masterstudenter og instituttet for øvrig. Studentene har 

også en positiv opplevelse av det. Dette har vært finansiert eksternt gjennom 

UTFOR-prosjektet, men det må fremover lønnes over eget budsjett. IAKH vil 

ansette minst 13 læringsassistenter det kommende året, men instituttet må 

lage en plan B for undervisning på 1000-nivå, om økonomien til instituttet blir 

dårligere. 



 
Diskusjonssaker 

• Studentene har ordet  

o Studentene ønsker at Canvas skal brukes på en mer forutsigbar måte for 

studentene, for eksempel rydde opp i beskjeder som legges ut i kunngjøringer 

og moduler. Studentene kan sende inn eksempler på god bruk av Canvas.  

• Statistikk for emner: gjennomføring og frafall  

o Statistikk for emnegjennomføring for 2022 ble lagt frem til diskusjon. Tallene 

har både med oppmeldte og eksamensklare. Programrådet ble enig om at 

tallene som er relevante for å få et inntrykk av frafall fra emner, er forholdet 

mellom eksamensklare studenter og beståtte studenter, ikke hvor mange som 

opprinnelig er meldt til emnet. Det kom en bemerkning om at det bør være et 

samsvar mellom tittel og innhold i emnet.  

o Flere situasjoner gjenspeiles i tallene: Studenter som ikke har rukket 

oppmeldingsfristen, får plass på emner med ledig plass. Andre studenter får 

av ulike grunner ikke de emnene de skulle ønske. Flere studenter melder seg 

til flere emner enn de har tenkt til å ta. Dette fører nok til høyere frafall. 

• Programevaluering 

o Studieadministrasjonen jobber med evalueringer av bachelor- og 

masterprogrammet i historie, basert på blant annet statistikk og 

emnerapporter for emner som har blitt undervist de siste 6 årene. Det er 

særlig relevant å undersøke konsekvensene av reformen av 

studieprogrammene fra 2019. Andre fokus for rapportene er å vurdere 

programmene opp mot andre tilsvarende programmer i landet, og på 

fakultetet.  

o Utkastet til den interne rapporten vil bli sendt til programrådet og målet vil 

være innen neste programrådsmøte 

Øvrige saker  
• Eventuelt 

o Resultater fra studiebarometeret: indikatorene har gått ned og er dårligere 

enn alle andre historieprogrammer i landet. Dette blir tatt opp på neste møte. 

 


